

**Disclosure and Compliance Section**  
**Market Operations Surveillance Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**  
**P.O. Box 54500**  
**Abu Dhabi, UAE**

السادة / قسم الافصاح والامتنال  
ادارة العمليات والمراقبة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب: 54500  
أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Date: 27/01/2025  
Ref: PHH/IR-WD/2701/2025

التاريخ: 2025/01/27  
المرجع: PHH/IR-WD/2701/2025

**Subject: Disclosure of Material Information**  
**Pure Health Holding PJSC Acquisition of a 60% equity stake in Hellenic Healthcare S.à.R.L**

**المحتوى**  
**الموضوع: افصاح عن معلومات جوهرية**  
**شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع تستحوذ على حصة 60% من**  
**Hellenic Healthcare S.à.R.L**  
**أسهم شركة**

تحية طيبة وبعد،

Greeting,

Pure Health Holding PJSC ("PHH") is pleased to announce that it has reached a definitive agreement (the "Agreement") to acquire 60% equity stake in Hellenic Healthcare S.à.R.L., registered in Luxembourg, which in turn fully owns Hellenic Healthcare in the Hellenic Republic "Greece" ("the Transaction").

The Transaction valued Hellenic Healthcare S.à.R.L. at an enterprise value of Euro 2.2 billion (AED 8.53 billion) and is subject to customary regulatory and legal formalities, PHH will keep the market informed of any developments in this regard.

PHH, through its wholly owned subsidiary, has entered into a Share Purchase Agreement (SPA) to acquire a 60% equity stake in Hellenic Healthcare S.à.R.L. from CVC Capital Partners VI and Restitutionary Management Advice Limited (the "Sellers"). Following the transaction, the Sellers will retain 35% and 5% equity stakes in Hellenic Healthcare S.à.R.L., respectively.

Hellenic Healthcare S.à.R.L. reported revenues of c. €564 million (c.AED 2.2 billion) in 2023. Upon closing, PHH will fully consolidate Hellenic Healthcare S.à.R.L. in its quarterly and annually consolidated financial statements.

The acquisition represents a strategic milestone in PHH long-term growth and value creation objectives. As part of its global expansion program, the acquisition underscores PHH's dedication to delivering world-class medical care to patients

يسر شركة بيور هيلث القابضة ش.م.ع ("بيور هيلث") أن تعلن عن الوصول إلى اتفاقية نهائية ("الاتفاقية") للإستحواذ على 60% من حصة شركة Hellenic Healthcare S.à.R.L المسجلة في لوكمبرغ والتي بدورها تمتلك كامل حصة شركة Hellenic Healthcare في جمهورية اليونان ("الصفقة").

قدر الصفة قيمة شركة Hellenic Healthcare S.à.R.L بمبلغ 2.2 مليار يورو بما يعادل (8.53 مليار درهم إماراتي) وتخضع الصفقة للإجراءات التنظيمية والقانونية المعمول بها، وستقوم بيور هيلث باتلاع السوق بأي تطورات في هذا الصدد.

أبرمت بيور هيلث، من خلال إحدى شركتها التابعة والمملوكة لها بالكامل، اتفاقية شراء الحصة من CVC Capital Partners VI Restitutionary Management Advice Limited ("البائعين") للإستحواذ على نسبة 60% من حصة شركة Hellenic Healthcare S.à.R.L. وبعد إتمام الصفقة سيحتفظ البائعون بحصة ملكية قدرها 35% و 5% بالترتيب من حصة شركة Hellenic Healthcare S.à.R.L.

سجلت شركة Hellenic Healthcare S.à.R.L. في عام 2023 ايرادات تبلغ 564 مليون يورو (2.2 مليار درهم إماراتي تقريباً). ستقوم شركة بيور هيلث فور إتمام الصفقة بإضافة شركة Hellenic Healthcare S.à.R.L. إلى قوائمها المالية السنوية والربع سنوية.

وبعد هذا الاستحواذ علامة فارقة واستراتيجية نحو تحقيق أهداف النمو طویل الأجل وخلق قيمة إضافية إلى بيور هيلث. كجزء من برنامجه للتوسيع العالمي، يؤكد الاستحواذ على التزام شركة بيور هيلث بتقديم رعاية طيبة عالمية للمرضى على مستوى العالم مع تعزيز مسارات الرعاية السريرية المبتكرة.

globally while advancing innovative clinical care pathways.

This initiative reaffirms PHH's commitment to driving innovation, achieving operational excellence, and enhancing patient outcomes, setting new benchmarks for healthcare delivery across its expanding global network.

وتؤكد هذه المبادرة على التزام بيور هيلث بدفع عجلة الابتكار وتحقيق التميز التشغيلي وتحسين نتائج المرضى مما يضع معايير جديدة لتقديم الرعاية الصحية عبر شبكتها العالمية المتمامية.

Thank you and best regards,

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

فرحان مالك، العضو المنتدب و عضو مجلس الإدارة  
Farhan Malik – Managing Director and Board Member

